

Title (en)
Double pane glass door

Title (de)
Doppelwandige Glastür

Title (fr)
Porte vitrée à double paroi

Publication
EP 1835117 A2 20070919 (DE)

Application
EP 07002275 A 20070202

Priority
DE 202006004040 U 20060315

Abstract (en)
The door has circumferential fastening profiles (2) integrated in a door frame (1) and arranged at a distance from each other, and glass panes (3) inserted into the profiles. A recess (3.1) is provided in a region of a door handle, which works together with a mortise lock (4), to attach to the door handle. Cover panels (5) are arranged at an outer side of the glass panes in the region of the handle. The cover panels include a dimension larger than the recess for covering the recess. Spacing sleeves are arranged between the cover panels for fastening the handle by the lock and the sleeve. An independent claim is also included for a door leaf provided with a door frame for a glass door.

Abstract (de)
Eine doppelwandige Glastür, enthaltend ein Türblatt mit einem umlaufenden Türrahmen (1), an dem ein Einstellschloss (4) befestigt ist, ist dadurch gekennzeichnet, daß in den Türrahmen (1) zwei umlaufende, im Abstand voneinander angeordnete Halterungsprofile (2) integriert sind, in die zwei Glasscheiben (3) eingesetzt sind, von denen mindestens eine im Bereich einer mit dem Einstellschloss (4) zusammenwirkenden Drückergarnitur zum Anbringen derselben eine zum Scheibenrand offene Aussparung (3.1) aufweist, und daß an der Außenseite einer mit einer Aussparung versehenen Glasscheibe (3) im Bereich der Drückergarnitur einer Abdeckplatte (5) angeordnet ist, deren Abmessung zum Überdecken der Aussparung (3.1) größer ist als die Aussparung, und daß zwischen den beiden Abdeckplatten Distanzhülsen (6) zum Zwecke der Schraubenbefestigung der Drückergarnitur durch das Schloss (4) und die Distanzhülsen (6) angeordnet sind.

IPC 8 full level
E06B 3/24 (2006.01); **E06B 3/72** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05B 65/0025 (2013.01); **E06B 3/24** (2013.01); **E06B 3/72** (2013.01); **E06B 2003/7046** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 29807898 U1 19980806 - LEBO TUERENWERKE JOHANN LENGIN [DE]
- DE 9400536 U1 19940428 - FACHVERBAND GLASDACH UND METAL [DE], et al
- DE 2049931 A1 19720413

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR LI

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 1835117 A2 20070919; EP 1835117 A3 20100602; EP 1835117 B1 20111123; AT E534790 T1 20111215; DE 202006004040 U1 20070726

DOCDB simple family (application)
EP 07002275 A 20070202; AT 07002275 T 20070202; DE 202006004040 U 20060315